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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE LA 

FACULTAT DE BIOCIÈNCIES CELEBRADA EL 26 D’ABRIL DE 2012 

 

A Bellaterra, a les 13:08 hores del dia 26 d’abril de 2012, es reuneix la Junta Permanent 

de la Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del Degà, actuant 

de fedatari el Secretari de la Facultat i amb l'assistència dels següents membres de la 

Junta: 

 

Aluja París, Maria Pilar 

Barbadilla Prados, Antonio 

Barbé Garcia, Jordi 

Barragán Leiva, Anna 

Cabré Fabré, Oriol 

Gaju Ricart, Núria 

García del Pino, Fernando 

Gunsé Forcadell, Benet 

Hervás Sánchez, José Pablo 

Hidalgo Pareja, Juan 

Itarte Fresquet, Emili 

Llagostera Casas, Montserrat 

Luquín Fernández, Marina 

Mallorquí Graupera, Montserrat 

Marcos Dauder, Ricard 

Martí  Clúa, Joaquím 

Martín Flix, Marta 

Martínez Perez, Vicente 

Martínez Ramírez, Paz 

Montpeyó i Garcia-Moreno, David 

Nogués Bara, Victòria 

Nogués Sanmiquel, Carme 

Ortiz de Zugasti, Nilo 

Pallarés Goitiz, Irantzu 

Plana Coll, Maria 

Ponte Marull, Inmaculada 

Sors Villanueva, Iolanda 

Subirà i de Galdàcano, Maria Eulàlia 

Valle Lozano, Kevin 

Vendrell Roca, Josep 

Villegas Hernández, Sandra 

Xamena López, Noel 

 

 

 

Excusen assistència: 

Calero Garcia, Miguel 

Rodrigo Domínguez, Anselm 

 

S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències, essent les 13:08 h, amb el 

següent ordre del dia: 

1. Aprovació, si s'escau, de l'acta de l'anterior reunió  

2. Informació de l'equip deganal  

3. Aprovació, si s'escau, del calendari acadèmic de la Facultat per al curs 2012-13.  

4. Aprovació, si s'escau, del pressupost de la Facultat  

5. Afers acadèmics  

6. Afers de tràmit  

7. Torn obert de paraules. 
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1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior 

 

El delegat David Monpeyó fa constar un error en el seu nom que s’acorda corregir en 

l’acta anterior. Sense cap més intervenció l’acta s’aprova per assentiment. 

 

2.- Informació de l’equip deganal 

Programa Serra-Hunter. 

- El degà informa del programa Serra-Hunter II i de la seva aplicació de cara al curs 

2012. Justifica la implementació d’aquest programa perquè les places tenen una 

durada de 3 anys i després es convertiran en permanents. En no ser funcionaris no 

els afecten les restriccions del Govern. 

- El nombre de places a cobrir és de 18 (50% de les jubilacions de l’any 2010). Les 

persones que opten a les places no necessiten acreditació perquè poden accedir-hi 

des de qualsevol part del món. El vicerrectorat prioritza la cobertura d’aquestes 

places amb els actuals Ramón y Cajal, que sumen 18, tot i que ha acceptat revisar 

els casos de lectors acreditats si hi ha una proposta per escrit del departament 

corresponent. 

- La comissió d’avaluació estarà constituïda per cinc membres: 2 proposats per la 

UAB, 2 més a proposta del programa prèvia conversa amb la universitat i el 

director del programa. 

Mesures aprovades en el BOE referents a les universitats. 

- El passat dissabte es van aprovar unes mesures a nivell d’educació que recullen 

increment de taxes, possible intervenció d’universitats amb pressupostos no ajustats 

a dèficit zero i dedicació del personal docent. 

- Aquest decret s’ha de validar en 30 dies i es poden produir canvis en la seva 

tramitació. El degà fa una breu explicació del règim de dedicació i explica el rebuig 

de la UAB a l’increment de taxes alhora que s’han demanant aclariments a les 

mesures. 

Horaris 

- El degà comenta l’esborrany d’horaris del 4rt. Curs dels Graus i explica que s’han 

discutit ja a la Comissió de Graus. Aprofita per agrair la feina feta pels 

coordinadors i la Gestió Acadèmica i explica que ara les unitats i Departaments han 

de fer les al·legacions que creguin oportunes perquè pugui ser aprovat en la propera 

Junta Permanent Ordinària. 

Estat de la denúncia per violació de drets d’autor en el material penjat al Campus 

Virtual. 

- El degà parla sobre la denúncia que l’empresa CEDRO ha posat contra 72 

universitats i comenta que a la nostra universitat hi ha dues denúncies contra la 
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Facultat de Lletres. També comenta l’e-mail que ha enviat el Comissionat de la 

Rectora per a la Societat de la Informació, Sr. Remo Suppi i explica que qualsevol 

material penjat amb la referència explícita no representa cap problema. Tanmateix, 

no es pot fer amb fragments de llibres de text, que requereixen autorització, tot fent 

una explicació del que significa llibre de text.   

Consell de Govern 

- El degà informa que ahir es va aprovar la reglamentació del Consell d’Estudiants. 

Dia de la família. 

- El degà explica que hi ha prevista la celebració del dia de la família els propers dies 

5 i 19  de maig amb una previsió d’assistència de 180 i 90 unitats familiars i fa una 

breu explicació de en què consisteix aquest acte. 

Guies docents. 

- El degà recorda que l’aplicatiu  de guies docents ja està obert (des del 16 d’abril fins 

al 22 de juny). És previst convocar una nova Junta Permanent Ordinària per a 

aprovar les guies docents als voltants del mes de juliol.  

Fira de postgrau. 

- Els dies 9 i 10 de maig se celebrarà una fira de postgrau en la que la nostra Facultat 

ha demanant a Psicologia i Veterinària portar propaganda dels nostres postgraus. En 

aquest sentit, Psicologia ja ha respost afirmativament i Veterinària sembla 

interessada 

- Aprofitant aquest punt, s’informa que s’ha signat un nou acord de d’intercanvis amb 

la universitat de Dundee, a Escòcia. 

Àmbit econòmic 

- El Degà informa del dèficit de la UAB, que ascendeix a 110 M €, que es correspon a 

44 M € de deute de la Generalitat i la resta és dèficit acumulat, i que aquesta greu 

situació pot arribar a comportar endarreriments en el pagament de la nòmina alguns 

mesos, tot i que per a mantenir aquest pagament s’ha endarrerit el pagament a 

proveïdors. 

Tot seguit s’obre un torn de paraules. 

En Sr. David Monpeyó comenta que hi ha rumors que arrel de la denúncia esmentada 

es buidaran els continguts del Campus Virtual i demana si es pot aclarir el tema. El degà 

li respon que en les figures de revistes no hi ha problema però en llibres de text sí i 

manifesta que es faran les gestions necessàries per solucionar la problemàtica. 

La Dra. Pilar Aluja demana informació addicional sobre les 18 places de Serra 

Hunter II. El degà explica els nivells del programa, que són: Lector, Agregat/Titular i 

Catedràtic. Interpreta que les acreditacions semblen per a agregat/Titular i demana que 

els departaments enviïn suggeriments per a fer participar els lectors i que s’ha de tenir 

en compte els perfils. 
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La Dra. Aluja demana com es justifiquen les places per als Ramon y Cajal i els 

criteris que s’han de seguir en l’adjudicació. El degà contesta que l’augment és perquè 

es tracta d’una convocatòria de captació de talents i el vicerector considera que els 

Ramon i Cajal podrien entrar en millors condicions que els altres acreditats. 

La Dra. Sandra Villegas diu que el vicerector de personal acadèmic, Dr. Miquel 

Àngel Senar ha dit que els recursos els ha de posar el departament al 100%  i que en ser 

institucional no es pot demanar acreditació i els criteris els posarà la comissió.  

Es discuteix al voltant d’aquests recursos. La Dra. Sandra Villegas explica que els 

lectors acreditats s’han de mantenir i el degà demana als directors de departaments que 

parlin amb el vicerector per a aclarir aquest tema.  

No hi ha cap altra intervenció. 

3.- Aprovació, si s'escau, del calendari acadèmic de la Facultat per al curs 2012-13.  

El Vicedegà d’Ordenació Acadèmica explica el calendari i, un cop acabat, el Sr. 

David Monpeyó demana si es podria instituir el 23 d’abril com a festa de la facultat. Se 

li respon que aquest curs entraria en conflicte amb la programació docent però que es 

tindrà en compte de cara a noves edicions del calendari. 

Sense cap més intervenció, s’aprova per assentiment. 

 

4.- Aprovació, si s'escau, del pressupost de la Facultat  

El Vicedegà d’Afers Econòmics explica el pressupost per l’any vinent, que ha 

disminuït un 9% respecte de l’any passat però que no ha sofert una baixada tant gran 

com en altres facultats degut al increment de la matrícula. També explica que ha 

desaparegut el fons del PIU i comenta que el model és igual al de l’any passat i detalla 

els punts mestres del pressupost. 

També fa un comentari sobre el manteniment dels equips informàtics de la sala 

d’ordinadors i el model que s’aplicarà, tot fent èmfasi en l’absència del model de 

rènting actual. 

Tot seguit detalla la situació dels departaments, fent esment en que la repartició que 

queda per fer pot ser menor que la feta el passat febrer degut a que ara es tracta de 

números reals i no de previsions i això comporta un cert ajustament. 

Finalment explica que el balanç és correcte i que amb el manteniment dels fons 

comuns es pot mantenir la situació actual força temps però que tot i això s’ha de fer una 

forta contenció de la despesa, especialment degut a la desaparició dels fons del PIU. 

Sense cap intervenció, s’aprova per assentiment. 

5.- Afers acadèmics. 

No n’hi ha. 

6.- Afers de tràmit. 
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No n’hi ha. 

7.- Torn obert de paraules. 

No hi ha cap intervenció. 

 

I, sense més temes a tractar, s'aixeca la sessió a les 14:15 h. 

 

Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 29 de setembre de 2.011 

 

Vist-i-plau. 

 

 

 

 

 

Degà       Secretari 


